
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 39/4/2023

Obrady rozpoczęto 23 czerwca 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:10 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyłMichałCichocki - Przewodniczący Komisji.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki poinformował, że porządek obrad radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu. W związku z tym , że wpłynął wniosek w sprawie
rozszerzenia porządku obrad zaproponował zmianę porządku posiedzenia komisji w zakresie
punktu obejmującego zaopiniowanie projektów uchwał o dodatkowe projekty: w sprawie
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028; w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 r.; zatwierdzenia
rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za 2022 rok;
w sprawie nadania Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 b;
w sprawie uchylenia uchwały Nr XLl3512010 Rady Powiatu w Końskich z dnia 30 września

2010 roku w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu

Powiatu Koneckiego, zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy
finansowej oraz zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego
samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury
za pierwsze półrocze roku budżetowego z późniejszymi zmianami; w sprawie niedochodzenia
należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Powiatowi Koneckiemu i jego
jednostkom organizacyjnym; w sprawie nadania imienia Władysława Grabskiego Technikum
nr 3 w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich;

w sprawie powierzenia Powiatowi Włoszczowskiemu przygotowania i realizacji zadania
publicznego z zakresu kultury; zmieniająca uchwałę w sprawie zwiększenia wysokości

środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo - wychowawczych
typu rodzinnego prowadzonych przez Powiat Konecki; w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia
4 kwietnia 2023 roku; zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet dla radnych oraz
wprowadzenie punktu: "Plan robót drogowo - mostowych na rok 2023".

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia ze zmianami.
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Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł P ękala

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Plan robót drogowo - mostowych na rok 2023.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. nadania imienia Władysława Grabskiego Technikum nr 3 w Końskich wchodzącego

w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich,

b. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za 2022 rok ,

c. nadania Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 b,
d. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2022 rok,
e. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego

na lata 2023-2028,
f. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 r.,
g. uchylenia uchwały Nr XLl35/20l0 Rady Powiatu w Końskich z dnia 30 września 2010

roku w sprawie określenia zakresu i form y informacji o przebiegu wykonania budżetu

Powiatu Koneckiego, zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej
prognozy finansowej oraz zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu
finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i samorządowej

instytucji kultury za pierwsze półrocze roku budżetowegoz późniejszymi zmianami,
h. niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Powiatowi

Koneckiemu i jego jednostkom organizacyjnym,
1. powierzenia Powiatowi Włoszczowskiemu przygotowania i realizacji zadania

publicznego z zakresu kultury,
J. zmieniająca uchwałę w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych

na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo - wychowawczych typu rodzinnego
prowadzonych przez Powiat Konecki,

k. rozpatrzenia petycji z dnia 4 kwietnia 2023 roku.
l. zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet dla radnych.

5. Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 1
w Końskich.

6. Sprawy różne.

Komisja jednogłośnie stwierdziła, że zapoznała SIę z materiałami me ma potrzeby ich
omawiania.

Ad.3.
Plan robót drogowo - mostowych na rok 2023.

Wobec braku uwag Przewodniczącystwierdził,że Komisja przyjęła do wiadomościplan robót
drogowo-mostowych na rok 2023.
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AdA.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) nadania imienia WładysławaGrabskiego Technikum nr 3 w Końskich wchodzącego w skład

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich,

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Władysława Grabskiego
Technikum nr 3 w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 3
w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

za 2022 rok,

Sprawozdanie finansowe ZOZ w Końskich przedstawiła Beata Wójcik- ZastępcaDyrektora
ZOZ ds. finansowych.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki zapytał kto obecnie jest audytorem wewnętrznym

w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik poinformowała, że na obecną

chwilę nie ma audytora.

Na tym dyskusję zakończono.

Sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, CzesławKurcbart, Paweł Pękala
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NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

c) nadania Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 b,

Projekt uchwały omówiła Anna Ciecierska - Kierownik Działu Organizacji i Nadzoru ZOZ
w Końskich

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała czy jeżeli w godzinach świadczenia usług nocnej i świątecznej

opieki medycznej SOR otrzyma informację o zgonie poza szpitalem to wówczas lekarz pełniący

dyżur musi jechać stwierdzić zgon bez względu na liczbę oczekujących pacjentów.

Kierownik Działu Organizacji i Nadzoru ZOZ w Końskich Anna Ciecierska
poinformowała, że nocna i świąteczna pomoc lekarska składa się z opieki stacjonarnej i
wyjazdowej. Dyżur pełni dwóch lekarzy i wówczas w przypadku takiego zgłoszenia do
stwierdzenia zgonu jedzie lekarz, który pełni dyżur opieki wyjazdowej. Dodała, że SOR musi
być zabezpieczony pod względem internistycznym i zabiegowym i NFZ zapłaci za świadczenie

tylko w przypadku kiedy zostanie udzielone przez lekarza, który został przydzielony do danej
komórki w danym dniu i godzinach.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy po wprowadzeniu zmian w statucie
i powstaniem działu prawnego przewidywane jest zwiększenie zatrudnienia na stanowisku
radca prawny, ponieważ w statucie nie ma elementów związanych z przewidzianą liczbą

stanowisk .

Kierownik Działu Organizacji i Nadzoru ZOZ w Końskich Anna Ciecierska oznajmiła,

że organizacja części administracyjnej podmiotu leczniczego ustalana jest przez dyrektora.
Dodała, że trudnych spraw do rozwikłania jest bardzo dużo takich jak odszkodowania,
czy obsługa umów kontraktowych z lekarzami.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz dodał,

że na chwilę obecną zatrudniony jest jeden radca prawny i po zmianie statutu nie będzie

zwiększane zatrudnienie pomimo zmiany na dział prawny.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał jaki wpływ będą miały wprowadzane
zmiany na stan zatrudnienia pracowników niemedycznych.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
oznajmił, że planowane jest ograniczenie zatrudnienia w granicach 20-30%.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał pod kogo będzie podlegał dział nadzoru
aparatury medycznej i kotłownia.

Kierownik Działu Organizacji i Nadzoru ZOZ w Końskich Anna Ciecierska
poinformowała, że przedmiotowy dział będzie w dziale technicznym, co powinno przynieść

oszczędności ponieważ nie będzie kierownika i kotłownia również będzie w tym dziale.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał jak jest sprawowany nadzór nad instalacją

fotowoltaiczną, czy jest to serwis zewnętrzny biorąc pod uwagę eksploatację, dozór,
czy czyszczeme .
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Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
oznajmił, że na chwilę obecną poszukują podmiotu, który będzie świadczył usługę serwisową,

ponieważ firma, która wykonywałafotowoltaikę i świadczyła usługę eksploatacyjną rozwiązała

Się·

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, który dział będzie zajmował się analizą

obowiązujących umów zawartych z podmiotami zewnętrznymi, które korzystają z zasobów
albo świadczą usługi dla Zespołu Opieki Zdrowotnej.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
stwierdził, że na chwilę obecną posiadają umowy z podmiotami świadczącymi usługi

w zakresie pralni oraz kuchni. Dodał, że w związku z ograniczeniami lokalowymi nie będą

w stanie uruchomić pralni, natomiast odnośnie kuchni zostanie przeprowadzona analiza.

Przewodniczący Komisji MichałCichocki zapytał, czy usługi w zakresie prosektorium nadal
świadczy firma zewnętrzna.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
oznajmił, że na dzień dzisiejszy świadczy usługi firma zewnętrzna i na ten moment nie wie czy
umowa zostanie wypowiedziana.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich ul. Gimnazjalna 41 b.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2022 rok,

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki przypomniał, że sprawozdania oraz opinia RIO
były omawiane na poprzednim posiedzeniu.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (4)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik

WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmioto wy projekt uchwały.

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028,
f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 r.,

Projekty uchwał przedstawiłaEdyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Pytań nie było. Dyskusji nic prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwaływ sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028 .

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik

WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwaływ sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023r.

Wyniki głosowania
ZA : 4, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik

WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) uchylenia uchwałyNr XLl3 5/20 10 Rady Powiatu w Końskich z dnia 30 września 2010 roku
w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu
Koneckiego, zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej
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oraz zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnego
publicznego zakładu opieki zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze

roku budżetowego z późniejszymi zmianami,
h) niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Powiatowi
Koneckiemu i jego jednostkom organizacyjnym,

Projekty uchwał omówiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XL/35/201O Rady Powiatu
w Końskich z dnia 30 września 2010 roku w sprawie określenia zakresu i formy informacji
o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego, zakresu i formy informacji
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz zakresu i formy informacji
o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki
zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze roku budżetowego

z późniejszymi zmianami.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart
WSTRZYMUJĘ SIĘ (l)
Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie niedochodzenia należności o charakterze
cywilnoprawnym przypadających Powiatowi Koneckiemu i jego jednostkom organizacyjnym.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

i) powierzenia Powiatowi Włoszczowskiemu przygotowania i realizacji zadania publicznego
z zakresu kultury,

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Sprawdzono quorum.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Włoszczowskiemu

przygotowania i realizacji zadania publicznego z zakresu kultury.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (4)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik

WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (3)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

j) zmieniającauchwałęw sprawie zwiększeniawysokości środków finansowych na utrzymanie
dziecka w placówkach opiekuńczo - wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych przez
Powiat Konecki,

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwiększenia wysokości

środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo - wychowawczych
typu rodzinnego prowadzonych przez Powiat Konecki.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart
NIEOBECNI (3)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopin iowała przedmiotowy projekt uchwały.

k) rozpatrzenia petycji z dnia 4 kwietnia 2023 roku.

Projekt uchwały przedstawił PrzewodniczącyKomisji Rewizyjnej Michał Cichocki.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 4 kwietnia 2023 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI : 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart
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NIEOBECNI (3)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

1) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet dla radnych.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet dla radnych.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart
NIEOBECNI (3)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.5.
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 1
w Końskich.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki przedstawił skład zespołu kontrolnego: Wojciech
Owczarek - przewodniczący, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik - członkowie.

Wszyscy wyrazili zgodę na kandydowanie do składu zespołu kontrolnego.

Sprawdzono quorum.

Głosowanow sprawie:
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 1
w Końskich w składzie: Wojciech Owczarek -przewodniczący, Marian Domagała, Grzegorz
Jóźwik.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (4)
Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

W obecności 5 radnycli Komisjajednogłośnie wybrała zespół kontrolny w składzie:

1. Wojciech Owczarek - Przewodniczący Zespołu Kontrolnego
1. Marian Domagała - Członek Zespołu Kontrolnego
2. Grzegorz Jóźwik - Członek Zespołu Kontrolnego

do przeprowadzenia kontroli w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr l w Końskich.
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Ad.6.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Ko~~Rew. izyjnej
1::-{/ 7,;:(/'--"'... .

Michał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl

10


